
 

Referat af skolebestyrelsesmøde d.14.11 2023 kl. 18.00 – 20.00 
på Ganløse Skole 

 

 

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 



Afbud: 

 

Christina, Camilla, elevrådsrepræsentanter 

 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Godkendt 

Pkt. 2    Præsentation af og nyt fra elevrådet  15 min. 

Indhold:  

Beslutning Udskydes til næste møde 

Pkt.3  Forretningsorden (bilag)   15 min. 

  

Indhold: Beslutning efter input på sidste møde 

LI redegjorde for de tilføjelser, der er foretaget i forretningsordenen under 

rollebeskrivelser vedr. elevrådets rolle. Se denne. 

 

Beslutning: Forretningsordenen er vedtaget.  

Pkt. 4  Afkortning af åbningstid i SFO   45 min.  

     

Indhold: Drøftelse samt beslutning efter gennemgang af proces og data   

 

Udg.pkt: De to SFO`er skal have samme åbningstid, for at bibeholde et 

ensartet serviceniveau samt bedst mulige betingelser for samarbejde. 

  

LI redegjorde for de forskellige prioriteter der er lagt op til beslutning:  

– Data på belægningsgrad i SFO’erne 

– Pædagogiske hensyn 

– Personalefordeling/bemanding (flest mulig hænder) 

– Hensyn børnehavernes åbningstid i området 

 

Ud fra kriterierne lægges to forslag frem: 

• Lukketidstidspunkt fredag rykkes til 16.00 

• Senere morgenåbning (06.45) 4 dage ugentligt.  

 

Beslutning: SB Ganløse peger på løsning 1, således at begge SFO´er lukker kl. 16.00 om 

fredagen fra d 1.januar 2024.  

 

Beslutningen er enstemmig.  

 

Pkt. 5  Status på sygefravær (medarbejdere)  15 min. 



Indhold: LI redegjorde for de ualmindeligt flotte fraværstal for distriktsskolen, som er 

meget lave.   

 

LI redegjorde under punktet, for hvordan vi forbruger vikarer på skolen, ud 

fra samme information, som er givet til de ansatte.  

 

Der ønskes en evaluering af ordningen – med særligt blik på følgende: 

 

• Der vil som udgangspunkt ikke blive sat vikar på yderlektionerne, 7. 

og 8. lektion (og evt. 1. og 2.), på 8. og 9. årgang. Klassen vil skulle 

arbejde selv med materiale lavet af læreren. Eleverne er velkomne til 

at arbejde på skolen under nabotilsyn, hvis de følger skolens 

retningslinjer og lærernes anvisninger.  
 

Beslutning: Vi laver en opfølgning på ordningen efter 5-6-måneder (maj-møde). 

Øvrige punkter blev taget til efterretning af SB.  

 

Pkt. 6  

 

Budgetstatus    20 min. 

Indhold: LI redegjorde for budgetmodellen, som den har været hidtil og forslag til ny 

model.   

 

SB Ganløse tilkendegiver følgende synspunkter:  

 

Ud fra de givne forudsætninger/informationer, er det vanskeligt at vurdere, 

hvad det tilbudte forslag reelt rummer, hvorfor det skønnes vigtigt at få 

indblik i de konkrete udregninger. 

Den tilbudte justerede budgetmodel står ikke mål med de behov skolen 

oplever. Den foreslåede model indebærer en for lille ændring og sikrer ikke 

et ensartet serviceniveau på tværs af skolerne i kommunen. 

Den opleves som alt for uambitiøs i forhold til de reelle behov skolen skal 

løse. 

Det skønnes ikke, at skolen kan skabe et holdbart tilbud til eleverne. 

Det er vigtigt, at skolen gives mulighed for at tilbyde støtte til elever med 

særlige behov, hvilket på nuværende tidspunkt opleves som en stor 

udfordring. 

De dygtige ressourcepersoner skolen har uddannet, har skolen ikke mulighed 

for at bruge, da der ikke er tilstrækkeligt timer til de understøttende 

indsatser.   

 

LI gennemgik slutteligt status på regnskab + forbrug på budget 2023.  

 

Beslutning: Der skrives et udkast som rundsendes til SB. Til kommentarer + endelig 

godkendelse. 

SB ydet tilsyn med regnskabet og tager det til efterretning. 



 

  

 

 

Pkt. 7 Evt.       

Indhold: Dialogmøde 17/1 2024 kl. 17.00 – 18.30. Invitation følger.  

Det besluttes at rykke bestyrelsesmødet til en forlængelse af dialogmødet. 

Der bookes lokale på Rådhuset.  

 

  



Møderække i skoleåret 2023/24 

 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Ændring: torsdag d. 7/9 

Grundet udarbejdelse af høringssvar med 

deadline d. 8/9. 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 26/9 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 14/11  

 

Ganløse Skole 

Ænding grundet dialogmøde! 

Torsdag d. 17/1 

 

 

Rådhuset 

Tirsdag d. 20/2 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 4/4 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 14/5 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 20/6 

 

Slagslunde Skole 

  

 

 


